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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
 
Tomko: 
Ešte by som k tým našim príklopom. Je ich strašne veľa v meste, čo sú už prepadnuté, ja som 
ich rátal je to trojciferné číslo, či sa nedá začať s nejakou nutnou opravou, najmä nájsť 
pracovníka, ktorý by havarijný stav v týchto našich príklopov dal na, uviedol, že toto je 
skutočne už havarijný stav a začali sa opravovať. Skúste sa prejsť po Ulici kutnohorskej, sú 
tam tri príklopy úplne prepadnuté ale nielen Ulica kutnohorská, je to dosť veľa tých 
príklopov, roky sa neopravovali tieto príklopy ale už by sa malo začať. Jeden príklop  som si 
všimol, že sa opravil na Ulici varichovskej tam, jak býva pán Biro.  
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka príklopov, inventarizácie a rôznych výtlkov, či už na cestnej alebo chodníkovej 
komunikácii, kto túto vec rieši v oddelení výstavby priebežne, má to na starosti pán Ing. 
Bogda, ale je to podnet, ktorý  určite mu budeme adresovať v tom zmysle, aby sa ak nie je 
ešte skompletizovaný alebo ak sú nové skutočnosti, tak aby aj vami spomínané príklopy boli 
zahrnuté do tejto inventarizácie alebo do toho zoznamu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
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